

Membership Categories

会籍类型

INDIVIDUAL MEMBERSHIP

个人会籍

Our membership opportunities not only allow you to indulge in your favorite golf game, we also provide a 'home away from home' for your family and friends to stay with us, dine with us and celebrate those very special occasions with us.

我们的会籍不仅仅能让你享受高尔夫运动，更能为所有会员及会员家属、好友提供优质的住宿、餐饮、各类聚会等服务，使您在西丽感受到宾至如归的亲切感。

CORPORATE MEMBERSHIP

公司会籍

(Only available to China mainland and Hongkong registered companies) (只限于国内和香港注册公司)

At Xili, we recognize the importance of corporate entertaining when trying to maintain and develop new business and working relationships. We invite you to network at one of the best courses in southern China.

公务宴请对于企业拓展新业务及商务合作关系十分重要，西丽邀请您在中国华南地区最好的球场开展商务社交，以助您事业一臂之力。

With our corporate membership, one person is nominated as a full member of the club, he/she will enjoy full member benefits at the Club.

在成为公司会籍提名人之后，您即可享受俱乐部会员的所有权益。

MEMBERSHIP TARIFF

会籍价目表

	INDIVIDUAL 个人会籍	CORPORATE (One- nominee) 公司会籍(一位提名人)
Membership Cost	RMB 1,600,000	RMB 1,800,000

ENQUIRY

会籍咨询电话

Membership Office / 会员部办公室

Tel 电话: (86-755) 2655 9792

Fax 传真: (86-755) 2655 9784

Email : membership@xiligolf.com

Club Address: Tang lang Village, Xili Town, Nanshan District, Shenzhen, China. Postal Code: 518055

球会地址: 深圳南山区西丽塘朗村 邮政编码: 518055

Hong Kong Office: 5/F KERRY CENTRE, 683 King's Road, Quarry Bay, Hong Kong

香港办事处: 香港鲗鱼涌英皇道683号嘉里中心五楼

